
Geachte collega raadsleden, 

  

Gezien het feit dat in alle ons omringende gemeentes de discussie gevoerd wordt in de raad over het 

onderwerp herindeling, willen wij graag met jullie, collega raadsleden, hierover communiceren. 

Enkele maanden geleden heb ik aangegeven in het seniorenconvent dat we hier graag over willen 

praten met de raad. De meeste fractievoorzitters waren van mening dat dit niet nodig was, want 

men achtte het onderwerp niet aan de orde. 

  

De SP vindt dat elk raadslid dient zich te verdiepen in deze materie, dat zijn we verplicht. Alleen maar 

zeggen dat het niet aan de orde is, is zeer onder de maat in deze kwestie. Dat dit een belangrijk 

onderwerp is waarover gesproken moet worden IN DE RAAD, werd ook door de provincie 

aangegeven. 

  

We willen alle raadsleden hierbij oproepen om de discussie over herindeling aan te gaan met elkaar. 

De inwoners hebben recht op een genuanceerd standpunt van de raad. Transparantie is heel 

belangrijk. En de burgers willen betrokken worden en geïnformeerd worden in dergelijke belangrijke 

kwesties.  

  

Wat ons het meest verbaast is de houding van het college B&W. 

Een burgemeester die interviews in de krant gaat geven zonder ook maar enkele genuanceerde 

ruggespraak te hebben gehouden en een college dat niet eens de moeite neemt om dit met de raad 

te bespreken. 

En het is ook niet zo dat de raadsvergaderingen uitlopen omdat er zoveel gedebatteerd wordt en er 

dus geen tijd is voor deze discussie, wat uiteraard nooit een argument mag zijn. 

Niet alleen fractievoorzitters kunnen hierover binnenskamers discussiëren. 

Alvorens het college in gesprek gaat met de provincie dient de raad dit besproken te hebben. 

  

Wij willen graag de discussie voeren over dit onderwerp en daarom alle raadsleden oproepen om de 

discussie over herindeling aan te gaan. We verzoeken het college om een bespreking van dit 

onderwerp via de geëigende weg mogelijk te maken zodat het mogelijk wordt om met een 

genuanceerde visie van de raad naar buiten te treden.  

Graag vernemen we per ommegaande een reactie in deze. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Marianne Laumann, 

fractievoorzitter SP Kerkrade 


